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  Renovatie .  
  Buitendok .               
 
Oktober update 
De afgelopen weken heeft er veel plaatsgevonden in het kader van het renovatieplan. Samen met de 

renovatiecommissie heeft het VVE bestuur met de aannemer (Van der Leij) stappen ondernomen om de 

aanvraag bij de Welstandcommissie in te dienen.  

Er heeft een opname plaatsgevonden in de buurt samen met de architect. Hieruit is onder meer naar 

voren gekomen dat een aantal plekken (zoals de rioleringsbuizen en pilaren onder de balk) extra 

aandact nodig hebben. Gelukkig is dit vooralsnog geen probleem voor de vergunningaanvraag en voor 

ons budget. Het doel hiervan is dat het gebouw en de buurt minstens zo mooi moeten blijven, en 

mooier waar mogelijk. 

Deuren update 

Inmiddels hebben wij een flink aantal formulieren mogen ontvangen. Wij willen jullie hier graag hartelijk 

voor bedanken! Voor de bewoners die nog geen keuze hebben gemaakt, en dit nog wel willen doen; wij 

ontvangen graag uiterlijk 9 oktober de laatste formulieren. Daarna zal de lijst naar Van der Leij worden 

verzonden voor de bestelling bij de leverancier. 

Warme opname individuele woningen 

Als vervolgstap binnen het renovatieproject zal Van der Leij de komende weken contact opnemen met 

individuele bewoners. Het idee is om per woning een ‘warme opname’ uit te voeren. De aannemer komt 

dan bij u thuis langs om de situatie op te nemen, en om eventuele bijzonderheden per woning te 
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noteren. Ook zal Van der Leij op dat moment specifieke vragen over de verbouwing en/of de woning 

kunnen beantwoorden. Op basis van de bijzonderheden per woning zal Van der Leij een planning 

opstellen voor de komende maanden. Deze zullen wij uiteraard met jullie delen wanneer de warme 

opnames zijn voltooid. 

Tijdens de werkzaamheden zelf (die vanaf maart 2024 plaats zullen vinden) wil Van der Leij graag dat er 

minstens 1.5 meter ruimte binnen de woning beschikbaar is, gemeten vanaf het kozijn. Dit geeft de 

werklui de mogelijkheid om zo efficient en goed mogelijk de nieuwe kozijnen te plaatsen in de woning.  

 

Als u problemen heeft met het verplaatsen van meubulair in uw woning (door bijvoorbeeld een 

handicap of andere omstandigheden) kunt u uiteraard contact opnemen met de VVE en/of 

renovatiecommissie. 

 

Warme groet, 

De renovatiecommissie 


